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Lijst van  toezeggingen en moties  
Datum raadsvergadering:  bijgewerkt tot 28 februari 2025  
Agendapunt:   5 
 
Contactpersoon:  Pieter Norder, griffier 
Contactgegevens:  griffie@hethogeland.nl 
 
Toezeggingen aan de raad 

 
Nr. 
 

Datum Toezegging Portefeuillehouder Afdoening/voortgang 

74/1 04/10/23 Momenteel is de Onderzoeksraad van de 
Veiligheid bezig met een verkennend 
onderzoek naar de brand op de Fremantle 
Highway. Zodra meer inzicht is verkregen in 
de voorzieningen voor de brandweer in de 
Eemshaven en de taak betreffende de 
scheepsveiligheid dan komt het college 
hierover terug bij de raad. 

Henk Jan Bolding 06-02 
Hierover wordt 
navraag gedaan in 
het Algemeen 
Bestuur van de 
Veiligheidsregio 
Groningen. 

RV 6/11/24 Gevraagd wordt naar de ontwikkelingen 
rondom de fietsberg in Usquert (Waddenberg). 

Karen Hansems Op voorstel van de 
raadsvoorzitter 
wordt dit onderwerp 
geagendeerd voor 
een raadsoverleg. 
Hiertoe worden de 
onderzoeksresultate
n van de provincie 
eerst afgewacht 
(actie Griffie) 

RV 6/11/24 Er zijn opmerkingen gemaakt over het 
ondernemersfonds. 

Eltjo Dijkhuis 18-02 
In behandeling 
 
Naar aanleiding 
hiervan wordt 
afgesproken om via 
tussenkomst van 
het bestuur van het 
ondernemersfonds 
hierover bij de raad 
terug te komen. 

RV 11/12/24 Vanuit de raad wordt aandacht gevraagd voor 
de huisvesting van het Ontwikkelplein Het 
Hogeland 

Stefan van 
Keijzerswaard 

In reactie hierop 
wordt aangegeven 
dat het 
toekomstplan voor 
de huisvesting van 
het Ontwikkelplein 
Het Hogeland  in Q2 
aan de raad wordt 
voorgelegd 

RV 11/12/24 Herijking boogplein Winsum.  Eltjo Dijkhuis Het plan “Wierde 
van waarde” wordt 
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in Q3 aan de raad 
voorgelegd. 

RV 11/12/24 Najaarsnota. Raadslid Visser (LS) vraagt naar 
de hoogte van de vergoeding in 2025 voor de 
opvang Oekraïners. 

Han Hefting 18-02 
De raadsmemo is 
naar de griffie 
gestuurd (besluit 
B&W d.d. 11-02) 
 
In reactie hierop 
wordt een memo 
toegezegd waarin 
de inhoudelijke en 
financiële stand van 
zaken van de 
opvang van 
Oekraïners wordt 
toegelicht. De 
memo wordt zo snel 
als mogelijk aan de 
raad gestuurd. 

RO 22/01/25 Raadslid Ter Veen vraagt naar de gang van 
zaken rondom het opruimen van kerstbomen. 
Ook vraagt hij of de groenafval verwerker er 
mee akkoord is gegaan dat er tijdelijk te dikke 
takken in de GFT afval terecht zijn gekomen. 

Arjen Nolles 19-02 Inwoners 
kunnen kerstbomen 
naar de milieustraat 
brengen (samen 
met ander 
snoeiafval). Dit telt 
dan als één van de 
vier keer gratis 
snoeiafval brengen 
per jaar. 

Kerstbomen kunnen 
ook tegen betaling 
worden opgehaald 
(samen met ander 
snoeiafval). 
Aanmelden kan via 
de website of app. 

In de groene 
container mag 
tuinafval wat met 
een snoeischaar 
geknipt kan worden. 
Dus geen 
stammetjes.  

Informatie over 
precieze afspraken 
zoals over de 
diameter van takken 
in de groene 
afvalbak etc. wordt 
beschikbaar 
gesteld. 

RO 22/01/25 Raadslid Ter Veen vraagt hoe het zit met de 
vertraging van het verstrekken van de 

Arjen Nolles  
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milieupassen en wanneer de milieupasplicht in 
gaat. 

Milieupassen zijn 
verstrekt! 19-02 Er 
is vertraging in de 
levering van de 
milieupassen. 
Iedere pas moet 
zorgvuldig aan een 
eigen huisnummer 
gekoppeld worden. 
Dit kost meer tijd 
dan gedacht. 

In de eerste week 
van februari krijgt 
ieder huishouden 
een milieupas 
thuisgestuurd. Bij de 
pas zit een brief met 
meer informatie. 

Huishoudens die al 
een pas hebben 
voor de 
ondergrondse 
container kunnen 
deze ook gebruiken 
voor de milieustraat. 
Deze huishoudens 
krijgen hierover een 
brief met uitleg. 

Vanaf 1 maart wordt 
het verplicht om de 
pas mee te nemen 
naar de milieustraat. 

Nadere informatie 
over de precieze 
invoeringsdatum 
van de milieupas 
wordt beschikbaar 
gesteld. 

RO 22/01/25 Raadslid Smits geeft aan dat de fractie veel 
berichten ontvangt van inwoners  die last 
hebben van de rook van houtkachels (stank, 
ademhaling). De vraag wordt gesteld of de 
gemeente hier in positieve zin wat aan kan 
doen. 

Arjen Nolles 18-02 
Uitvraag gedaan 
In reactie hierop 
wordt aangegeven 
dat het college bij 
andere gemeenten 
gaat kijken wat er 
zoal gedaan wordt 
op dit gebied en wat 
er mogelijk is. 
Daarna komt het 
college bij de raad 
te terug. 
 

 



                                                                              Pagina 4/6  

RO 22/01/25 Raadslid Visser (LS) vraagt aandacht voor 
inwoners die tijdelijk woonruimte hebben 
gevonden in woningen die vrij zijn gekomen in 
het proces van sloop/ nieuwbouw. Het college 
wordt verzocht om in contact te treden met de 
huurdervereniging van Goud Wonen. Vraag is 
wat de gemeente kan betekenen voor deze 
inwoners. 

Han Hefting 18-02 
Conform afspraak is 
dit onderwerp ter 
sprake gebracht bij 
het bestuurlijk 
overleg met Goud 
Wonen op 23-01. 
De tijdelijke 
contracten verlopen 
via organisatie Ad 
Hoc en Goud 
Wonen en de 
rechten zijn daarin 
opgenomen. In het 
bestuurlijk overleg 
benadrukken we 
voortdurend dat de 
communicatie met 
de omwonenden 
van de bouwplaats 
goed moet 
verlopen. 
In antwoord hierop 
wordt aangegeven 
dat er op 23-01 een 
bestuurlijk overleg 
met 
woningcorporatie 
Goud Wonen 
plaatsvindt en de 
vraag omtrent de 
rechten van 
huurders in Kantens 
wordt daar op tafel 
gelegd. Een 
terugkoppeling 
hiervan wordt 
toegezegd. 
 
Verder wordt 
afgesproken dat de 
raad desgewenst 
nog vragen kan 
stellen over het 
rapport van SodM. 

RO 22/01/25 Raadslid Berghuis vraagt of de genoemde 
termijn van sluiting van COA Uithuizen (in 
relatie met de verbouwing COA Winsum) in 
het besluit opgenomen dient te worden. Dit ter 
verduidelijking richting bewoners. 

Eltjo Dijkhuis Tijdens de 
raadsvergadering 
van 05-02 heeft de 
raad (bij hamerstuk) 
het besluit 
genomen. Hiermee 
is dit punt 
afgehandeld.  
 
Afgesproken wordt 
om te checken of 
het besluit op dit 
punt gewijzigd dient 
te worden en zal zo 
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mogelijk worden 
aangepast 

RO 26/02/25 Vanuit de raad wordt gevraagd naar het 
gebruik van de website duurzaam Hogeland. 

Arjen Nolles Er wordt toegezegd 
om de gegevens 
over het aantal 
bezoekers van de 
website aan de raad 
beschikbaar te 
stellen 

 
 
 
Van de navolgende ingekomen brieven/mails ontvangt de raad een afschrift van of 
mededeling over de afdoening: 
 

Datum  Onderwerp Zaaknr JOIN Status 
13/12/23 Brief inwoner Uithuizen inzake locatie 

bouw nieuw gemeentehuis Het Hogeland. 
Z.HHL.080679 

Z.HHL.080679 In behandeling bij 
projectorganisatie huisvesting. 
Er is een intern werkproces 
aangaande de afhandeling van 
ingekomen stukken over 
huisvesting in afstemming met 
griffie, KCC en communicatie 
afgesproken 
 
In behandeling bij afdeling 
Huisvesting. 

17/01/25 Brieven inwoner Winsum: Bezwaar 
nieuwbouw gemeentehuis op locatie 
sportvelden. 

Z.HHL.088340 en 
Z.HHL.088443 

In behandeling bij 
projectorganisatie huisvesting. 
Er is een intern werkproces 
aangaande de afhandeling van 
ingekomen stukken over 
huisvesting in afstemming met 
griffie, KCC en communicatie 
afgesproken 
Brieven zijn in behandeling bij RO 
Beleid – Projecten 

 
 

Uitvoering moties: 
 

Datum  Onderwerp Uitvoering 
10/02/21 Motie “Meer ruimte voor goed wonen”: 

Varianten voor voeding en omvang fonds aan raad voor te leggen 
College heeft bericht dat 
dit wordt opgenomen in 
het Uitvoeringsplan 
Woonvisie. Raadsmemo 
17/01/23: het college 
zoekt naar geschikte 
aanpak van 
herstructurering.    

01/02/23 Motie “De gemeente op (loop)afstand”   
Het college is verzocht: 

Te betrekken bij 
planvorming 
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-  de gemeentelijke organisatie en het bestuur bereikbaar te houden voor 
haar inwoners door in de dorpen locaties te benutten voor contacten met 
inwoners; 
-  verzocht ook andere organisaties de gelegenheid te bieden en te 
stimuleren van deze locaties gebruik te maken voor contacten met 
inwoners.     

gemeentelijke 
huisvesting. 

08/03/23 Motie ‘Perspectief voor garnalenvissers”  
1. Als raad het belang van een gezond toekomstperspectief voor de 
garnalenvisserij en de zorgen dat hieraan, ondanks het gestelde in het 
kader van de Gebiedsagenda voor de Wadden, wordt getornd onder de 
aandacht te brengen van de verantwoordelijke ministers van I&W en LNV 
en de leden van de Tweede Kamer.  
2. Het college op te roepen:  
-  zich, in samenspraak met de garnalenvisserij-sector, maximaal in te 
zetten om te bewerkstelligen dat de garnalenvissers toekomstperspectief 
gegeven wordt; 
- Gedeputeerde Staten van de provincie Groningen op te roepen zich 
eveneens hiervoor maximaal in te zetten;  
- zich aan te sluiten bij acties van andere gemeentebesturen waar 
garnalenvissers hun thuis- of aanleghaven hebben, gericht op het 
toekomstperspectief van die sector.  
3. Het college te verzoeken de raad periodiek te informeren over de voor 
het voorgaande uitgevoerde activiteiten en over voor de garnalenvisserij 
relevante ontwikkelingen.  
4. Deze motie te delen met de colleges en gemeenteraden van de 
Waddengemeenten en Provinciale Staten van Groningen, Friesland en 
Noord-Holland. 

Tijdens de 
raadsvergadering 05 02 is 
de raad door het college 
geïnformeerd over de 
actuele ontwikkelingen. 
Naar aanleiding hiervan is 
de suggestie aan de raad 
gedaan om zo nodig in 
een raadsoverleg hierover 
toelichtende vragen te 
stellen. 
 
Brieven vergezeld door de 
motie zijn door het college 
verzonden. 
 
In raad 05/04/23 door 
college informatie 
gegeven over contacten 
en actuele 
ontwikkelingen.   

13/12/23 Motie deregulering evenementen 
Verzoekt het college:  
- de mogelijkheden te inventariseren om te komen tot deregulering van 
vergunningaanvragen voor evenementen;  
- hiertoe in ieder geval gesprekken te voeren met (een groep van) 
aanvragers van evenementen;  
- indien uit bovenstaande punten blijkt dat deregulering mogelijk en 
wenselijk is hiertoe concrete stappen te zetten,  
- de raad over de uitkomsten hiervan in het voorjaar van 2024 te informeren 
en  
- te komen met een concreet voorstel aan de raad indien eventuele 
wijzigingen in de wijze van vergunningverlening vallen onder de 
bevoegdheid van de raad. 

Afgehandeld tijdens 
raadsvergadering 05 02 
middels raadsmemo 
motie deregulering 
evenementen (ingekomen 
stuk Wk51.C.2) 
 
Afgesproken wordt dat het 
college met een reactie 
komt (planning: Q4 2024) 

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 12 maart 2025 
 
 
 
Henk Jan Bolding    Pieter Norder 
Voorzitter                                                             Griffier 


